
  

 

 

Geacht Gemeenteraad, 
 
Via deze weg willen wij, bewoners van de Burggraaf, onze ernstige zorgen uiten over de 
voorgenomen bouw van een nieuwe ‘woonwijk’ aan onze straat. 
Onze straat is een smalle woonstraat die nu al regelmatig te maken heeft met 
verkeersdrukte, vooral op piekmomenten. Met de komst van de geplande nieuwbouw, in 
combinatie met andere projecten in de directe omgeving zoals de nieuwe kinderopvang 
en het bedrijfsverzamelgebouw, vrezen wij dat de verkeersdrukte aanzienlijk zal 
toenemen. Dit zal naar verwachting leiden tot onveilige situaties, vooral voor fietsende 
kinderen en andere kwetsbare weggebruikers. 
Onze straat wordt dagelijks intensief gebruikt door fietsende scholieren en kinderen die 
naar de voetbalclub in de buurt gaan. Veel bewoners, waaronder wijzelf, verplaatsen zich 
ook per fiets en er wordt veel gewandeld. Met een toename van woon-werkverkeer en 
bedrijfsverkeer vanuit het nieuwe ‘wijkje’, het bedrijfsverzamelgebouw en de 
kinderopvang verwachten wij dat de verkeersveiligheid sterk onder druk komt te staan. 
Wij vragen u met klem om deze zorgen serieus te nemen en bij de verdere planvorming 
en besluitvorming nadrukkelijk rekening te houden met: 
-           De verkeersveiligheid voor fietsers, en met name kinderen 
-           De beperkte capaciteit van onze straat als toegangsweg 
-           De cumulatieve impact van meerdere projecten in onze buurt 
Wij zijn uiteraard bereid om onze zorgen in een gesprek verder toe te lichten en denken 
graag mee over mogelijke oplossingen. 
 
Met vriendelijke groet, 
Daan van Dijk & Sanne Boogerd 
 


